
 

  

 

 

Jaarverslag 2023-2024 

Ouderraad KC De Heidevlinder 

 

De ouderraad heeft tijdens het schooljaar 2023–2024 in totaal 11 keer vergaderd en bestond uit 11 

leden (9 ouders en 2 teamleden). 

 

In overleg en samenwerking met de teamleden zijn er voor de leerlingen geslaagde feesten en 

activiteiten georganiseerd: het vlinderfeest, het Sinterklaasfeest voor de onderbouw en de 

‘pietenchaos’ voor de bovenbouw, een vossenjacht, het denktanktoernooi (dammen/schaken), de 

Wandel4Daagse, de Vlinderbazaar (jubileum editie) en de afsluiting van de laatste schooldag voor de 

zomervakantie. 

 

De ouderraad heeft tevens zorg gedragen en/of medewerking verleend aan diverse 

acties/uitvoeringen, zoals de schoolreisjes, het kerstfeest, de paaslunch, een goede doelen actie en 

het koffie schenken tijdens de afscheidsavonden van groep 8. Ook de twee schoonmaakavonden 

hebben dit schooljaar plaatsgevonden met een prima opkomst van de ouders.  

 

In het afgelopen schooljaar heeft de ouderraad medewerking gehad van hulpouders tijdens feesten, 

activiteiten en werkzaamheden. Deze hulp wordt zeer gewaardeerd en maakt het mogelijk om zoveel 

te kunnen doen voor onze kinderen. Bovendien verhoogt dit de ouder betrokkenheid bij de school. 

Ouders, bedankt voor uw inzet!! 

 

De Vlinderbazaar betrof dit jaar een jubileum editie, 12,5 jaar! Het was een groot succes, ondanks wat 

aanpassingen i.v.m. het weer. De mooie opbrengst van 2100 euro komt ten goede aan de Clini Clowns 

en een nader te bepalen doel voor de school zelf. Over twee jaar zal de bazaar weer georganiseerd 

worden.  

 

Uitgaven: De kosten van de diverse activiteiten (o.a. Vossenjacht, Sinterklaasviering, Kerst, Pasen, 

denktank) en schoolreisjes/kampen worden voor een deel voldaan uit de ontvangen ouderbijdragen.  

 

Tot December 2022 konden wij als school rekenen op inkomsten vanuit het inzamelen van oud papier 

in en rondom Zuidwolde (OPA). Helaas heeft de gemeente besloten deze werkzaamheden naar zichzelf 

toe te trekken, de komende jaren kunnen we nog rekenen op inkomsten vanuit een afbouwregeling. 

Dit betekent dat we per kalenderjaar respectievelijk  100% (kalenderjaar 2023), 75% (2024), 50% 

(2025), 25% (2026) van de eerder verkregen opbrengst (hebben) ontvangen. De ouderraad heeft 

samen met de directie deelgenomen aan meerdere informatieavonden vanuit de gemeente over 

alternatieve manieren om inkomsten te generen voor onze school. Hieruit is een aantal activiteiten 

gekozen waaraan wij mee zullen doen vanuit school om aanspraak te blijven maken op de 

afbouwregeling. En in de toekomst ook een vergoeding te blijven ontvangen. Een belangrijke (grote) 

activiteit is de landelijke opschoondag waar we als school aan deel zullen nemen.  

 

Er is besloten om, in verband met de voorziene terugloop in inkomsten en druk op het onderwijsteam, 

het kamp voor groep 7 per schooljaar 2024/2025 niet meer door te laten gaan. Ouders zijn hier middels 

een zorgvuldige brief van op de hoogte gesteld. Er is heel bewust en in afstemming met de KC-raad 

besloten om de ouderbijdrage het komende schooljaar nog niet te verhogen.  

 

De ouderraad wordt door de directie van school geïnformeerd over allerlei lopende en actuele zaken. 

Er wordt samen nagedacht over een passende planning en financiële verantwoording. Het schoolteam 

wordt in de ouderraad vertegenwoordigd door twee leden die de belangen van het team behartigen.   

 

Voor een uitgebreid financieel overzicht over de inkomsten en uitgaven van de ouderraad verwijzen 

wij u naar het financieel jaarverslag. Deze is op te vragen via ordeheidevlinder@trefonderwijs.nl.  
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Aftredende leden zijn dit jaar: Esther Beuving, Sucilla Kroesen (secretaris) en Linda Sijtsma (voorzitter). 

Inmiddels zijn er in ieder geval twee nieuwe leden gevonden. Er is eveneens besloten om de ouderraad 

vanaf schooljaar 2024/2025 de naam ‘activiteitencommissie’ (AC) te geven. Dit dekt beter de lading 

van dat waar deze groep ouders zich voor in zet. De hoop is ook dat een minder formele naam zorgt 

voor laagdrempelige deelname van nieuwe ouders.  

 

Wij hopen u hiermee een indruk te hebben gegeven van de taken en activiteiten van de ouderraad in 

het schooljaar 2023-2024. De vergaderingen van de activiteitencommissie zijn ook het komende 

schooljaar openbaar. Mocht u een vergadering willen bijwonen, dan bent u natuurlijk van harte 

welkom! 

 

 

Namens de Ouderraad,   

 

Linda Sijtsma, voorzitter 

      

Sucilla Kroesen, secretaris     

 

Juli 2024                
 
  


